
靜宜大學國際生免修華語課程作業要點 
民國 112年 05月 24日教務會議通過 

一、因應大學多元化入學，及若干國際生對華語已具相當程度，為整合資源、減少授

課與學習的困擾，特訂定「國際生免修華語課程作業要點」(以下簡稱本作業要

點)。 

二、本校之大一國際新生或轉學生得依華語文能力測驗(以下簡稱 TOCFL)、快篩成績

或漢語水平考試(以下簡稱 HSK)之成績申請免修華語課程如下： 

(1) TOCFL測驗結果如通過入門級(LEVEL 1) ／HSK測驗結果如通過 Basic 1得免

修中文 101。 

(2) TOCFL測驗結果如通過基礎級(LEVEL 2) ／HSK測驗結果如通過 Basic 2, 3得

免修中文 101、中文 102、初級華語聽力與口說(一)及初級華語閱讀與書寫(一)。 

(3) TOCFL測驗結果如通過進階級(LEVEL 3) ／HSK測驗結果如通過 Elementary 3, 

4, 5 得免修中文 101、中文 102、中文 201、中文 202、初級華語聽力與口說(一) 、

(二)及初級華語閱讀與書寫(一)、(二)。 

(4) TOCFL測驗結果如通過高階級(LEVEL 4) ／HSK 測驗結果如通過 Intermediate 

6, 7, 8得免修所有華語課程。 

測驗結果 得免修之華語課程 

TOCFL入門級(LEVEL 1) 或 

HSK Basic 1 
中文 101 

TOCFL基礎級(LEVEL 2) 或 

HSK Basic 2, 3 

中文 101、中文 102、初級華語聽力與口說(一)及初級

華語閱讀與書寫(一) 

TOCFL進階級(LEVEL 3) 或 

HSK Elementary 3, 4, 5 

中文 101、中文 102、中文 201、中文 202、初級華語

聽力與口說(一) 、(二)及初級華語閱讀與書寫(一) 、

(二) 

TOCFL高階級(LEVEL 4) 或 

HSK Intermediate 6, 7, 8 
免修所有華語課程 

三、依靜宜大學華語入學能力測驗申請免修華語課程名稱如下： 

測驗結果 得免修之課程 

入學能力測驗 11-26分 中文 101 

入學能力測驗 27-44分 中文 101、中文 102 

入學能力測驗 45-60分 
中文 101、中文 102、中文 201、初級華語聽力與口

說(一)及初級華語閱讀與書寫(一) 

入學能力測驗 61-76分 
中文 101、中文 102、中文 201、中文 202、初級華語

聽力與口說(一)及初級華語閱讀與書寫(一) 



測驗結果 得免修之課程 

入學能力測驗 77-92分 

中文 101、中文 102、中文 201、中文 202、中文

301、初級華語聽力與口說(一)、(二)及初級華語閱讀

與書寫(一)、(二) 

入學能力測驗 93-108分 

中文 101、中文 102、中文 201、中文 202、中文

301、中文 302、初級華語聽力與口說(一)、(二)及初

級華語閱讀與書寫(一)、(二) 

入學能力測驗 109-120分 免修所有華語課程 
 

四、凡申請免修華語課程者，需於第一階段選課前繳交 TOCFL或 HSK證書至國際處

之國際學生組，並向華語文教學中心提出申請。 

五、免修資料由華語文教學中心主任與國際長審核，審核通過且經教務長核准後，由

綜合業務組登錄免修，不計學分，唯該生仍須修畢該系最低畢業學分數(含抵免學

分)，方可畢業。 

六、本作業要點需經全球事務委員會議通過，並經教務會議通過後公告施行，同時提

報教育部備查，修正時亦同。 
民國 112年 05月 10日全球事務委員會會議通過 

 



Chinese Language Credit Exemption Criteria for International Students 

 

1. Recognizing that some students have achieved a high level of proficiency in Chinese and 

that there are many universities offering Chinese language courses, the Chinese Language 

Education Center (CLEC) has established the “Chinese Language Credit Exemption Criteria 

for International Students”, also known as the Waiver Criteria, to alleviate difficulties in 

course teaching and learning. 

2. International freshmen or transfer students of our school can apply for exemption from 

Mandarin courses based on the following TOCFL, Speedy Screening, or HSK scores: 

 

(1) Students who pass the TOCFL A1 (LEVEL 1) or Basic 1 of the HSK are exempted from 

taking Chinese 101. 

(2) Students who pass the TOCFL A2 (LEVEL 2) or Basic 2 and 3 of the HSK are exempted 

from taking Chinese 101, Chinese 102, Elementary Chinese Listening and Speaking (I), and 

Elementary Chinese Reading and Writing (I). 

(3) Students who pass the TOCFL B1 (LEVEL 3) or Elementary 3, 4, 5 of the HSK are 

exempted from taking Chinese 101, Chinese 102, Chinese 201, Chinese 202, Elementary 

Chinese Listening and Speaking (I) and (II), and Elementary Chinese Reading and Writing (I) 

and (II). 

(4) Students who pass the TOCFL B2 (LEVEL 4) or Intermediate 6, 7, 8 of the HSK are 

exempted from taking all Mandarin courses. 

Test Results Exempted Mandarin Courses 

TOCFL A1 (LEVEL 1) or 

Basic 1 of the HSK 
Chinese 101 

TOCFL A2 (LEVEL 2) or 

Basic 2 and 3 of the HSK 

Chinese 101, Chinese 102, Basic Chinese Listening and 

Speaking I, And Basic Chinese Reading and Writing I 

TOCFL B1 (LEVEL 3) or 

Elementary 3, 4, 5 of the HSK 

Chinese 101, Chinese 102, Chinese 201, Chinese 202, Basic 

Chinese Listening and Speaking I and II, and Basic Chinese 

Reading and Writing I and II 

TOCFL B2 (LEVEL 4) or 

Intermediate 6, 7, 8 of the HSK 
All Mandarin courses exempted. 

 



Students may also apply for exemption from Chinese language courses based on the Chinese 

Language Entrance Examination for International Students at our university. The 

corresponding courses that can be exempted based on the test results are as follows: 

Test Results Exempted Mandarin Courses 

Entrance Examination 11-26 points Chinese 101 

Entrance Examination 27-44 points Chinese 101, Chinese 102 

Entrance Examination 45-60 points 

Chinese 101, Chinese 102, Chinese 201, Basic Chinese 

Listening and Speaking I, And Basic Chinese Reading 

and Writing I 

Entrance Examination 61-76 points  

Chinese 101, Chinese 102, Chinese 201, Chinese 202, 

Basic Chinese Listening and Speaking I, and Basic 

Chinese Reading and Writing I 

Entrance Examination 77-92 points  

Chinese 101, Chinese 102, Chinese 201, Chinese 202, 

Chinese 301, Basic Chinese Listening and Speaking I 

and II, and Basic Chinese Reading and Writing I and II 

Entrance Examination 93-108 

points  

Chinese 101, Chinese 102, Chinese 201, Chinese 202, 

Chinese 301, Chinese 302, Basic Chinese Listening and 

Speaking I and II, and Basic Chinese Reading and 

Writing I and II 

Entrance Examination 109-120 

points 
All Mandarin courses exempted. 

 

3. Students seeking exemption from Chinese language courses must submit their TOCFL or 

HSK certificate to the International and Cross-Strait Affairs Office (OIA) Division of 

International and Overseas Students Affairs prior to the first course selection period and 

apply to the Chinese Language Education Center. 

4. The exemption application will be reviewed by the Director of the Chinese Language 

Education Center and the Dean of the Office of International Affairs. Once approved, the 

exemption will be registered by the Comprehensive Business Group and no credit will be 

counted towards the student's graduation. However, the student still needs to complete the 

minimum graduation credits of their major (including exempted credits) to graduate. 

 


